
Jaarverslag Dorpsraad Oosthuizen 2023 

De Dorpsraad Oosthuizen bestond in 2023 uit: 

Evert Hogenes (voorzitter), Wilma Kersbergen (secretaris), Jeep Hamstra (penningmeester), Nelly van 

den Berg, Karin Borsch, Herman Aberkrom, Ans Bijleveld, Gerrit Kuijper, Ted Landaal en Margreet van 

Rijswijk. Naast de dorpsraadleden hebben we ook nog de mensen, die ons vanuit hun deskundigheid 

ondersteunen in de werkgroepen. De werkgroepen bestaan uit: 

Verkeer: Kees Platteeuw en Gerrit Kuijper 
Openbare Ruimte: Kees Platteeuw en Jeep Hamstra 
Groen: Evert Hogenes en Gerrit Kuijper 
WMO: Ans Bijleveld, Gerrit Kuijper en Ted Landaal 
Facebook en Website: Margreet van Rijswijk, Nelly van den Berg en Jeep Hamstra 
AED: Gerrit Kuijper 
Burgerwacht: Karin Borsch 
GDO (gezamenlijk dorpsraden overleg): Evert Hogenes en Wilma Kersbergen 
Overige activiteiten: Herman Aberkrom 
 
Er werd 7x vergaderd. Het werken met werkgroepen werpt nog steeds zijn vruchten af. Verkeer 
gerelateerde vragen werden snel door onze deskundige opgepakt, besproken en/of voorgelegd aan 
de gemeente. Ook zijn er bewoners, die zaken aanhangig hebben gemaakt en dus samen met de 
Dorpsraad zijn opgetrokken om dit voor elkaar te krijgen. Niet alle zaken verlopen zoals gewenst, er 
is namelijk nog steeds geen oplossing voor het vele en snelle verkeer op de Seevancksweg. Toch 
geven we de moed niet op dat er een voor ons bevredigende oplossing komt.  
In dit jaar is de speeltuin in Waterrijk (Het Lien) gerealiseerd. Er zijn nog een paar wensen van de 

bewoners, die ingevuld moeten worden. Tevens is de Dorpsraad betrokken met een aantal inwoners 

van Oosthuizen, die zich hiervoor hebben aangemeld, om de bestaande speeltuintjes op te knappen. 

Tevens hebben we ons ingezet met hulp van de gemeente om een calisthenics voorziening te creëren 

op het parkeerterrein van de voetbalvereniging. Deze is officieel geopend door wethouder Vincent 

Tuijp. 

Onze website is vernieuwd. Met onze Facebookpagina weten we veel bewoners te bereiken en te 
informeren. Het is ook een goed medium om ons als dorpsraad te profileren. De overleggen met de 
andere dorpsraden wordt als nuttig ervaren om over gezamenlijke onderwerpen van gedachten te 
wisselen en mee te praten. Ons dorpsraad lid die zich met hart en ziel inzette voor het groen Tinus 
Pannekoek is op 9 juni 2023 plots overleden. Een man met heel veel ervaring over groen, die we 
meteen gingen missen. De fruitbomen achter de kerk zijn weer gesnoeid door de pomologie 
vereniging. Er is divers snoeiwerk verricht aan begroeiing in de diverse wijken. 
De meeste bruggen in het park en ons dorp zijn vervangen. Bijna alle hekjes bij de bruggen zijn 
verwijderd i.v.m. betere doorgang voor scootmobiel en rolstoelen. Op het Tunnelpad is een duiker 
geplaatst en de oude brug verwijderd. 
 
Evert Hogenes en Wilma Kersbergen zijn aanwezig om ons te vertegenwoordigen op de GDO 
bijeenkomsten. Het uitdelen van presentjes op de weekmarkt vlak voor Kerst was dit jaar mede door 
de koude wind niet zo’n succes als voorgaande jaren. Onze kerstvrouwen Karin Borsch en Nelly van 
den Berg geholpen door kerstman Kees Degeling hebben daar mini openhaardjes uitgedeeld om ons 
als Dorpsraad te presenteren. Ook dit jaar ontbrak onze blikvanger de kerstboom op het 
gemeenteplein niet, die met een deel van de dorpsraadleden is neergezet en weer opgeruimd.   
 
Op het vlak van de AED is er de nieuwsbrief en website www.stichtingaedzeevang.nl. Hier staat alles 

keurig vermeld over het afgelopen jaar. 

http://www.stichtingaedzeevang.nl/


Met de WMO gaat het moeizaam. Er zijn meer aanvragen dan verwacht, dus ook meer kosten en 

beantwoording van aanvragen duurt erg lang. Het is echter wel vaak zo dat een WMO-aanvraag 

eigenlijk niet kan wachten. Er is om de 2 weken een buurtkamer in het zorgcentrum de Seevanck, 

met mogelijkheid om het maatschappelijk werk te spreken, hier wordt helaas nog niet veel gebruik 

van gemaakt. Bewegen is belangrijk om gezond oud te worden. Naast het bestaande aanbod in 

Oosthuizen is het volgende door de gemeente gerealiseerd: Cognitieve Fitness voor 65+. Er is altijd 

iemand van de Dorpsraad aanwezig bij de vergaderingen van de Seniorenraad.  

Een veel gehoorde opmerking in onze kern gaat over de leefbaarheid. De ontwikkelingen van onder 

andere het gemeentehuis duren ook ons te lang, maar kunnen daar helaas niet zoveel aan doen. We 

willen ons zeker inzetten voor zaken, die de leefbaarheid in het dorp kunnen vergroten. Maar mede 

door wegvallen van een DR lid, zijn we eind van dit jaar ook gestart om te kijken of we nieuwe 

enthousiaste en ook jongere leden voor onze Dorpsraad (eventueel ondersteunende werkgroep 

leden) kunnen gaan vinden. Er komt steeds meer werk voor de DR leden en dit komt vaak bij 

dezelfde personen terecht.  

Ik durf te stellen dat we kunnen terugkijken op een jaar waarin erg veel is gedaan door onze 
Dorpsraad en de werkgroepen. Met onze betrokkenheid over het verkeer, openbare ruimte en het 
groen zetten we Oosthuizen op de kaart bij de gemeente.  
 
Secretaris Dorpsraad 
Wilma Kersbergen 
 
 


